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از سوی رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا 
انجام شد

ابلاغ سلام و محبت مقام معظم 
رهبری به کارکنان ارتش 

ایسنا: ســردار سرتیپ بســیجی محمد شیرازی،  �
رئیــس دفتر فرماندهی معظــم کل قوا، طی تماس 
تلفنی با امیر سرلشکر موســوی، فرمانده کل ارتش 
گفــت: فرمانده معظــم کل قوا فرمودند ســلام من 
را بــه همه کارکنان ارتش جمهوری اســلامی ایران 
برسانید. سردار شیرازی در این ارتباط تلفنی خواستار 
ابلاغ ســلام  محبت آمیــز مقام معظــم رهبری در 
روز ارتــش جمهوری اســلامی ایران و بزرگداشــت 
حماســه آفرینی های نیروی زمینی به آحاد کارکنان، 

فرماندهان و خانواده بزرگ ارتش شد.

واعظي با اشاره به گزارش تفریغ بودجه 
دیوان محاسبات:

دیوان محاسبات برمبناي 
اطلاعات غلط به نتیجه رسیده

دفتــر  � رئیــس  واعظــي،  محمــود  ایســنا: 
رئیس جمهــوری، «ابهام آفرینــي در فضاي افکار 
عمومي» را در شــرایط فعلي کشــور مضر خواند 
و خاطرنشــان کــرد: همانطور کــه رئیس جمهور 
محترم در جلســه هیئت دولت تأکیــد کردند، ما 
مبناي محاســبه و اعلام این عدد را قبول نداریم و 
معتقدیم برمبناي اطلاعات غلط به چنین نتایجي 
رســیده اند. او افــزود: البته ما این رویــه را مفید 
نمي دانیم؛ در گذشته رویه این بوده که قبل از انتشار 
گزارش، کارشناسان ما در سازمان برنامه و بودجه، 
بانــک مرکــزي و ســایر بخش هــاي دولــت، با 
کارشناســان دیوان محاسبات تبادل نظر مي کردند 
و با این گونه تعاملات، بسیاري از این ابهامات رفع 
مي شد و زمینه ایجاد شبهه هاي بي مورد در افکار 
عمومــي که بعضا دســتمایه رســانه هاي بیگانه 
براي حمله به نظام قرار مي گیرد، ازبین مي رفت. 
رئیس دفتر رئیس جمهوری در پاســخ به سؤالي 
درباره دســتور رئیس قوه قضائیه براي رســیدگي 
بــه گزارش دیوان محاســبات دربــاره ارز واردات 
کالا، اظهار کرد: دولت همواره خواهان شــفافیت 
حداکثــري و در مبارزه با فســاد پیش قــدم بوده 
و حالا هــم معتقدیم اگر تخلفــي صورت گرفته 
حتما باید با آن برخورد شــود؛ البته بانک مرکزي 
در گذشــته آن دسته از پرونده هایي را که منجر به 
تخلف شــده، به قوه قضائیه معرفي کرده است. 
او ابراز امیدواري کرد که «رسیدگي قضائي به این 
مسئله، منجر به این شــود که رویه فعلي قرائت 
گزارش تفریغ بودجه سنواتي که ناکارآمد، ابهام زا 
و موجب تشــویش اذهان عمومي است، برچیده 
شــود». واعظي همچنین در پاســخ به پرسشــی 
درباره «عقب نشــیني دولت از دریافت ســود وام 
یک میلیون توماني مربوط به شرایط کرونا» گفت: 
این وام ها از محل منابع بانک ها پرداخت مي شود 
و سود ۱۲ درصدي براســاس مساعدت دولت به 
بانک ها تعیین شــده اســت. با این حال، دولت در 
آخرین جلسه ستاد اقتصادي کرونا تصمیم گرفت 
با پرداخت مابه التفاوت و بقیه ســود بانک ها، وام 
به صورت قرض الحســنه و با دوره بازپرداخت ۳۰ 

ماهه ازطریق بانک ها به مردم پرداخت شود.

در واکنش به گزارش دیوان محاسبات
آشنا: اعمال شفافیت در اقتصاد 

بهاي سنگیني در سیاست دارد
حسام الدین آشنا، مشاور رئیس جمهوری  � ایسنا: 

در حســاب کاربري خود در توییتر با اشاره به عرضه 
بخشــي از ســهام شــرکت ســرمایه گذاري تأمین 
اجتماعــي (شســتا) در بورس و همچنین انتشــار 
گزارش تفریغ بودجه ســال ۱۳۹۷ ازســوي دیوان 
محاسبات، نوشــت: « اعمال شــفافیت در اقتصاد 
بهاي ســنگیني در سیاســت دارد. ورود بخشــي از 
سهام شستا به بورس بي هزینه نیست. پاسخ صریح 
و ســریع بانک مرکزي به گزارش دیوان محاســبات 
-که قبل از تصویب در کمیســیون بودجه در صحن 
علنــي قرائت شــد- مي توانــد تا حــدي اطمینان 
عمومي به خط مشــي ضدفســاد دولت را تضمین  

کند».

در گفت وگو با وزیر نفت
روحاني: هر چه بیشتر باید از 

خام فروشي نفت فاصله بگیریم
اطلاع رســاني  � پایــگاه   گــزارش  بــه  ایرنــا: 

ریاست جمهوري، روحاني روز جمعه در گفت وگوي 
تلفنــي با «بیژن نامدار زنگنه»، وزیر نفت، با قدرداني 
از تــلاش همه کارکنــان وزارت نفت اظهــار کرد: با 
توجه بــه برنامه هاي اقتصادي دولت در یک ســال 
اخیر و تحقق پیشــبرد ایــن برنامه ها بــدون اتکای 
بودجه کشور به درآمدهاي نفتي که براي نخستین بار 
در تاریخ ایران تجربه شــد، این فرصت بسیار مغتنم 
فراهم شــده تا بتوانیم هر چه بیشــتر از خام فروشي 
نفت نیز فاصله بگیریم. او به نوســات شدید در بازار 
جهاني نفت و کاهش بهاي آن اشــاره کرد و گفت: 
شــتاب دادن به برنامه هاي تدوین شده این وزارتخانه 
بــراي افزایش تولید فراورده هــاي نفتي و جلوگیري 
از خام فروشــي، مي تواند آسیب نوسانات شدید بازار 
جهانــي و کاهش بهاي نفــت را بر اقتصــاد نیز به 

حداقل ممکن برساند.

دستمزد، اقتصادی نیست!
 شــاید ویروس دیگری به نام علم اقتصاد هم در 
کار است که مدت های مدیدی است حیات بشری را 
تهدید می کند و ما به خاطر انزوای اقتصاد سیاســی 
و میــدان داری علم اقتصــاد، وارث وضعیت کنونی 
شــده ایم؛ علمی که به منفعت و انباشــت بیشــتر 
می اندیشــد. علم اقتصاد با اعداد و ارقام خود کاری 
با آزادی، برابری و کرامت انســان ها ندارد. هر کسی 
در نســبتِ با آن، به قاعده هــوش و توان خود و در 
کشورهای رانتی به  دلیل ارتباطات با مقامات سیاسی 
و منابــع اقتصادی می تواند پیشــتاز میــدان اقتصاد 
باشد؛ اما چه  کسانی لیبرالیسم را این گونه به انحراف 
کشاندند؟ لیبرالیسم به  منزله نظریه ای سیاسی و نه 
صرفا اقتصادی ایده متفاوتی بوده و هســت. آزادی 
فردی در لیبرالیسم سیاسی ارزش محوری دارد و مگر 
بدون برابری، آزادیِ فردی ارزشی دارد. آیا بیراهه از 
اینجا شروع شد که برخی از لیبرالیسم های اقتصادی 
علیــه حمایت های دولت ها از محرومان دســت به 
اقدام زدند و کم کم با فتح بازار لیبرالیســم اقتصادی 
جامــه خود از تن به در کرده و قبای دیگر پوشــید تا 
برای اقدامات و عملکردهای خود اختیارات بیشتری 
داشــته باشد و به این جایگاه دســت یابد: «ما صرفا 
در یک اقتصاد ســرمایه دارانه به سر نمی بریم؛ بلکه 
در جامعه ای ســرمایه دارانه زندگی می کنیم». پی یر 
داردو و کریســتین لاوال معتقدنــد جامعه نولیبرال 
نه به مثابه پارادایمی اقتصادی یا حتی بازگشــت به 
لیبرالیســم کلاسیک و بازار ناب؛ بلکه به  منزله شیوه 
جدید حکومــت بر جهان و مهم تــر از همه نظامی 
برای دگرگونی ســوژه های انسانی بر مبنای شبکه ای 
از روابــط بازارمحور بحــث می کند. اگــر این گزاره 
درست باشــد، کارگران، کارفرمایان، حامیان دولت و 
دولت، در سیطره شــبکه ای قرار دارند که قواعد آن 
از پیش تنظیم شــده است و هرکســی براساس این 
قواعد ایفای نقش می کند. در این هنگامه مجال آن 
نیســت که کســی لختی درنگ کند و بر خود نهیب 
بزند که چه کســی این نقش را بر عهده من گذاشته 
است تا با جانب داری از اقتصاد (سرمایه) روبه روی 
ضعیف ترین اقشار کشورم قد عَلَم کنم. مجال درنگ 
نیست؛ زیرا ســرمایه، خواهان تسلیم کامل درونیت 
ســوژه ها اســت و حتی در پی برچیــدن تمایز فرد و 
خود است. از این رو است که کارگرانِ دیروز که امروز 
در ســمت های دولتی مســئول تعیین تکلیف برای 
کارگران هســتند، با دســت های هنوز پینه دار خود، 
جانبِ اقتصاد و ســرمایه را می گیرند. مهم، پیروزی 
یکی از طرفیــن و احیای نقش ها به بهترین شــکل 
ممکن نیســت؛ بلکه مهم درک و دریافت وضعیتی 
است که بر کردار و گفتار ما سیطره دارد و ما از جانب 
او حرف می زنیم و خودمــان نمی دانیم چرا این قدر 
آســمان و ریســمان می بافیم تا یک معادله را گم و 
ناپیــدا کنیم: «از هرکس به اندازه توانش، به هرکس 

به اندازه نیازش».
* برای نوشــتن این یادداشت از کتاب «بندگان 
مشتاق ســرمایه» نوشته فردریک لوردون، ترجمه 
فــؤاد حبیبی و امیــن کرمی، انتشــارات علمی و 

فرهنگی استفاده شده است.

چند نکته درباره واگذاري شستا
 به بــاور نگارنده بهتر بود متولیــان امر به جاي 
تــلاش براي حضــور شســتا در بورس، تــوان خود 
را صــرف آماده ســازي شــرکت هاي زیرمجموعــه 
غیربورســي و ورود آنهــا بــه بــورس مي کردنــد. 
رعایت نکردن این قاعده مي تواند از درجه شــفافیت 

دارایي بورسي کشور بکاهد.
۴ - مســئولان و دســت اندرکاران صندوق تأمین 
اجتماعــي افزایش درجــه کارآمــدي، ارتقاي کیفي 
مدیریت و افزایش شفافیت را از دستاوردهاي قطعي 
ورود شستا به بورس عنوان مي کنند. البته صرف ورود 
یک شرکت به بورس و افزایش نسبي درجه شفافیت 
آن، مشــکلات را یکبــاره حل نمي کنــد. هنوز برخي 
شرکت هاي بورســي مشــکلات خاص خود را دارند 
و بدون برخورداري از رانت هــاي پیدا و پنهان امکان 
رســیدن به ســودآوري را ندارند. باید همــه راه هاي 
منتهي به افزایش درجه شفافیت و کارآمدي را غیر از 
ورود به بورس طي کرد و از مزایاي آن برخوردار شد و 
از بین همه این شــیوه هاي متنوع فقط به این یکي که 

راحت تر و کم دردسرتر است، نپرداخت.
۵ – منطــق اقتصــادي حکم مي کند تشــکیلاتي 
که نمایندگــي مالکان یــک دارایي آمــاده فروش را 
برعهده دارد، ابتدا برنامه اي جامع براي بالفعل کردن 
ارزش هاي بالقوه دارایــي اجرا کرده و به اصطلاح آن 
دارایي را «به قیمت برســاند» و ســپس به فروش آن 
اقدام کند تا مالکان دارایي یک دارایي مستعد افزایش 
قیمــت را در قیمت پایین از دســت ندهند. این به آن  
معني است که یک شــرکت در مرحله آمادگي براي 
ورود به بورس باید تلاش کند با مستندسازي دارایي ها 
و ثبــت مالکیت هاي و طي مراحــل حقوقي و اداري 
لازم، ارزش ســهام خود را تا حد امکان افزایش داده 
و آن را به عنوان یک بنگاه توانمند و یک دارایي بسیار 
مولد و پربازده وارد بازار سرمایه بکنند. مناسب است 
در شــرایطي که در ســه سال گذشته مســئولان امر 
تلاشــي جدي براي پذیرفته شدن شســتا در بورس و 
عرضه سهام آن داشته اند، برنامه هاي به اجرا درآمده 
بــراي ارتقاي رتبه آن از نوع به ســودآوري رســاندن 
شــرکت هاي وابســته، کاهش ابعاد زیــان و افزایش 
قــدرت ســودآوري را به اطلاع خانــواده بزرگ تأمین 

اجتماعي برسانند.
ادامه در صفحه ۳

سیاست

خبر کوتاه ادامه از صفحه اول 
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شــرق: احتمــالا کارزار انتخاب ریاســت مجلس در 
هیچ دوره اي به اندازه مجلس یازدهم رقابتي نبوده 
اســت؛ آن هم رقابت درون یک جنــاح. درحالي که 
در دوره هاي گذشــته یا معمولا مشخص بود که چه 
کســي از راه یافتگان به مجلس بر صندلي ریاســت 
مي نشــیند یا رقابت حداکثر بین دو چهره شاخص از 
دو یــا یک جناح رخ مي داد. امــا حالا دعوا بین خود 
اصولگرایان براي ایــن صندلي بخصوص آن قدر بالا 
گرفتــه که هر کس خــود را براي نشســتن روي این 
صندلي شایســته تر مي داند. این البته اتفاقي اســت 
که سرمنشــأ آن بــه موجودیت ایــن روزهاي جریان 
اصولگرایي برمي گــردد؛ جریاني کــه زعمایش زیاد 
شده اند و کســي هم حرف کسي دیگر را نمي خواند. 
به جز قالیباف، میرســلیم و علیرضا زاکاني و احتمالا 
مرتضي آقاتهراني، دبیرکل جبهه پایداري، حالا رئیس 
ســازمان انرژي اتمي در دولت احمدي نژاد به جمع 
درخواســت کنندگان نشســتن بر صندلي این روزهاي 
لاریجاني پیوسته اســت. درحالي که ۱۴ نفر از وزرا و 
نزدیــکان احمدي نژاد در دولت هــاي نهم و دهم به 
مجلس فعلي راه یافته اند، دور از انتظار نبود که یکي 
از آنها هم وارد گود رقابت ریاست مجلس شود؛ آنها 
که به احمدي نژادي هاي مجلس معروف شــده اند، 
ســال ۹۴ هم تلاش کــرده بودند کــه وارد مجلس 
شوند. گروهي تحت عنوان حزب یا جریان «یکتا» راه 
انداختند و شروع به لابي با جریان اصولگرایي کردند 
تا ســهم خود را از مجلس دهم بگیرند که این اتفاق 
تمام وکمــال رخ نداد، اما حالا کــه اکثریت مجلس 
به اصولگرایان رســیده، تعدادي از این یاران ســابق 
احمدي نژاد هم توانستند بالاخره به مجلس راه پیدا 
کنند، اگرچه آن سازوکار «یکتایي»شان به محاق رفته 
اســت. حالا از میان دولتمردان احمدي نژاد، فریدون 
عباســي، منتخب مــردم کازرون در مجلس یازدهم، 
براي ریاســت مجلس اعلام آمادگي کرد. عباســي، 
رئیس ســابق ســازمان انرژي اتمي، چهارشنبه شب 
در جلســه اي با حضور ۱۶ نفــر از نمایندگان منتخب 
فارس و خوزســتان، براي ریاســت مجلس شــوراي 

اســلامي اعلام آمادگي کرد. او در این جلســه گفت 
ضمــن احترام به نمایندگان فعلي که براي ریاســت 
مجلس فعالیــت مي کنند، به عنــوان اولین نماینده 
به صورت رســمي کاندیداتوري خود براي ریاســت 
مجلس شــوراي اســلامي یازدهم را اعلام مي کنم. 
به گــزارش مهر، او با تأکید بــر اینکه مي خواهم این 
روال را کــه از بیــرون مجلس بــراي درون مجلس 
تصمیم ســازي شــود عوض کنم، گفــت: نمایندگان 
باید خودشــان در مجلس تصمیــم بگیرند تا بتوانند 
در نهایت بــا انتخاب یک نماینــده انقلابي به عنوان 
ریاست، مجلس را در رأس امور آورند. او بدون اشاره 
به فــرد یا جریان خاصــي گفته که متأســفانه افراد 
دیگري در بیرون مجلس مشــغول فعالیت هســتند 
و بنــا دارند تعیین کننده تصمیمــات و مدیریت درون 
مجلس باشــند. این کنایه عباســي احتمــالا تلویحا 
حاوي و حامل این پیام اســت کــه آمدن او به کارزار 
رقابت ریاست مجلس براي شکستن این تلاش است.
البته به جز عباســي که رســما اعلام کرده است، 

اســامي دیگر چهره هــاي نزدیک بــه احمدي نژاد و 
راه یافتــه به مجلس که چشــم به صندلي ریاســت 
دوخته اند هم به گوش مي خورد. کساني مانند علي 
نیکزاد و شــمس الدین حســیني که از مدت ها پیش 
براي کسب ریاست مجلس مشــغول رایزني با سایر 
نمایندگان هســتند. بنا بر روایت ها، نیکزاد و حسیني 
بــا انجام رایزني هاي پشــت پرده، مشــغول بالابردن 
شــانس خود براي رقابت با گزینه هایي مثل قالیباف، 
آقاتهراني و میرســلیم بر سر ریاست مجلس هستند. 
در این میان البته نمي توان از تلاش هاي حاجي بابایي 
نیز عبور کــرد. او در همین مجلس فعلي که لیدري 
اصولگرایان را نیز برعهده داشت، براي تکیه بر کرسي 
ریاســت خیز برداشــت، اما نــاکام مانــد و با چندین 
دوره ســابقه پارلماني شــاید حتي خود را محق تر و 
مدعي تــر از دیگر دولتمردان احمدي نژاد در مجلس 
بداند. نیکزاد اخیرا به یک خبرگزاري گفته: «مجلس 
یازدهم، قرارگاه بزرگ ســازندگي کشور خواهد بود». 
وعده اي که نیکزاد بــراي تحقق آن از طرح مجلس 

یازدهم براي ساخت ۷۰۰ هزار واحد مسکوني سخن 
گفته اســت، بیش از همه یادآور طرح «مسکن مهر» 
احمدي نژاد است؛ نشانه اي دیگر از اینکه یاران، کامل 
در مســیر همان سیاســت هاي احمدي نژاد در حال 

حرکت هستند.
ورود عباســي یا هر چهره دیگري به کارزار رقابت 
براي ریاســت مجلس کار را براي قالیباف ســخت تر 
مي کند، چراکه باعث خردشدن آرا و مانع شکل گیري 
بلوک رأي به نفع شــهردار ســابق مي شــود، آن هم 
درحالي که طیف جبهه پایداري از بلوک رأي قوي تري 
برخوردارند. گفته مي شود یکي از جدي ترین مخالفان 
ریاســت قالیبــاف همیــن دولتمــردان احمدي نژاد 
هســتند. «علي اکبر جوانفکــر»، از نزدیکان محمود 
احمدي نــژاد، در تحلیل مجلس یازدهم و ریاســت 
قالیباف گفته بود: «میزان مشارکت مردم در انتخابات 
مجلــس یازدهم در پایین ترین ســطح بــود، بنابراین 
مجلس یازدهم منتخب اقلیتي از مردم ایران بوده و 
ریاست قالیباف بازگشت به دور باطل گذشته است».

شــرق: سیستم قضائی کشــور برای مقابله با کرونا تصمیمات مختلفی 
از جمله مرخصــی زندانیان و ایجاد تمهیداتی بــرای دورکاری کارکنان 
دستگاه قضا و ... گرفته و از این رهگذر بازدیدهایی نیز رئیس قوه قضائیه 
از مراکز پزشــکی انجام داده است. شــرایط سخت درمان و نگهداری از 
بیمــاران مبتلا به این ویروس ســبب توجــه ویژه به جامعه پزشــکی، 
به خصوص پرستاران شــده است. ازاین رو رئیس قوه قضائیه در نشست 
با اعضای شــورای عالی نظام پرستاری بر این نکته تأکید کرد که اقتضای 
اجرای عدالت در نظام ســلامت این است که سهم جامعه پرستاری در 
خدمات پزشــکی مشخص و اعطا شود. حجت الاسلام رئیسی با تأکید بر 
اینکه پرستاران نباید به خاطر سختی کار و کثرت مشغله دچار فرسودگی 
جسمی و روحی شوند، گفت: باید ســازوکار هایی ایجاد شود که روحیه 

پرستار برای خدمتگزاری در صیانت از سلامت حفظ شود.
پرستاران از کمبود امکانات و حتی نیروی کار به اندازه همیشه تحت 
فشــار بوده اند، به همین دلیل رئیسی افزایش ســرانه پرستاران را که از 
ســوی میهمانان این نشســت مطرح شد، مورد اشــاره قرار داد و افزود: 
با توجه به تعداد تخت های بیمارســتانی و الگو هایــی که در این مورد 
در جهان ارائه شــده، افزایش نیروی انســانی کارآمد، بامهارت و بانشاط 
در حوزه پرســتاری مهم است. رئیس قوه قضائیه عدالت در پرداخت ها 
به پرســتاران را مورد توجــه قرار داد و تأکید کــرد: پرداخت عادلانه در 
رابطه با نظام پرســتاری نکته بسیار مهمی است. وی یادآور شد: جامعه 
ما باید مبتنی بر عدالت باشــد و عدالت در نظام ســلامت، هم در توزیع 
نیروی انسانی و هم توزیع امکانات نکته ای بسیار ضروری است. رئیسی 
تصریح کرد: نظام ســلامت عادلانه ما ایجــاب می کند در همه حوزه ها 
عدالت وجود داشته باشد و باید دنبال شود که این نقیصه به طور کامل 

رفع گردد.
 دستور ویژه به سازمان بازرسی

رئیس قوه قضائیه با اشــاره به نقش پرســتاران در کنار تیم پزشکی 
افزود: نقش پرســتار در خدمت و در کنار تیم پزشکی باید به طور کامل 

دیده شود. وی بر تقویت خدمت پرستاری در منزل اشاره کرد و ادامه داد: 
تقویت خدمت پرستاری در منزل باعث کاهش جدی هزینه ها و بسیاری 
از مرگ ومیر ها و حفظ ســلامت می شود. رئیسی یادآور شد: این موضوع 
در مقررات پیش بینی شده است و در عمل نیز نشان داده تجربه موفقی 
است که باید حتما تقویت شود. رئیس قوه قضائیه در ادامه به موضوع 
تعــارض منافع که از ســوی یکی از حضار مطرح شــده بود، پرداخت و 
اظهار کرد: مســئله تعارض منافع در همه جا وجود دارد؛ ولی حتما باید 
بــه نفع عدالت حل شــود. وی تأکید کرد: در هرجا کــه تصمیم گیری و 
تصمیم ســازی می شــود، تعارض منافعی وجود دارد؛ اما عدالت نباید 
تحت الشــعاع منافع قرار گیرد. رئیسی در رابطه با پرداخت های معوقه 
پرستاران که در این جلسه مطرح شد، بر پیگیری آن تأکید کرد. رئیسی به 
سازمان بازرسی کل کشور در رابطه با عدم اجرای قوانین حوزه پرستاری 
مأموریت داد و گفت: نســبت به قوانین حوزه پرســتاری که اجرا نشــده 
یا به صورت کامل اجرا نگردیده اســت، ســازمان بازرسی ظرف حداکثر 
چهــار ماه با همکاری ســازمان نظام پرســتاری و وزارت بهداشــت این 
موضــوع را پیگیری و موانع بر ســر راه آن را مشــخص کند. رئیس قوه 
قضائیه تأکید کرد: قابل قبول نیســت که مجلس قانونی را تصویب کند و 

اجرائی نشــود؛ لذا باید موانع شناسایی شود و سازمان بازرسی کل کشور 
با همکاری ســازمان نظام پرســتاری و وزارت بهداشــت این موضوع را 
پیگیری و گزارش کنند تا اقدامی در مورد آن صورت گیرد. وی ادامه داد: 
در ســازمان بازرسی و با اقدامات و پیگیری های مجدانه وزارت بهداشت 

و درمان، موضوعات مطرح شده در این نشست را دنبال می کنیم. 
  تأکیــد بــر اجرائی شــدن سیاســت های مصوب مجمع تشــخیص 

مصلحت نظام
رئیس قــوه قضائیه با تأکید بر اجرائی شــدن سیاســت های مصوب 
مجمع تشخیص مصلحت نظام در حوزه سلامت که از سوی مقام معظم 
رهبری ابلاغ شده اســت، تصریح کرد: حتما باید در جهت اجرائی شدن 
سیاســت نظام سلامت حرکت کرد. وی خاطرنشــان کرد: سیاست های 
نظام ســلامت، به ویژه در رابطه با نظام پرســتاری کــه درحال حاضر به 
صورت قانون و مصوبه ای در اختیار همه اســت، باید اجرائی شود. وی 
در بخش دیگری از اظهاراتش افزود: در رابطه با یک ســری از مســائلی 
که پرســتاران با آن مواجه هستند و ادعا دارند که حق قانونی آنها ضایع 
شــده و به دیوان عدالت اداری مراجعه می کنند، دیوان باید موضوع را 
پیگیری کرده تا بــه صورت رأی وحدت رویه حقوق پرســتاران تضمین 
شود. رئیسی تصریح کرد: دیوان عدالت اداری، سازمان بازرسی، سازمان 

نظام پرستاری و وزارت بهداشت این موضوع را پیگیری کنند.
رئیــس قوه قضائیه با تقدیر از وزیر بهداشــت و کادر درمان که امروز 
ســخت درگیر مبارزه با ویروس کرونا هســتند، گفت: جامعه پرستاری و 
پزشــکی ما در این میدان خوش درخشــیدند و کارنامه درخشانی ارائه 
کردند. وی افزود: ملت ما هیچ زمانی این گذشت و ایثار را از یاد نخواهد 
برد و در حافظه و خاطره مردم و تاریخ این کشــور این میزان از وفاداری 
و ایثار و مهارت و ایستادگی و اخلاص باقی خواهد ماند. وی با اشاره به 
آمار بالای بهبودیافتگان کرونا در کشور یادآور شد: بالابودن تعداد و آمار 
بهبودیافتگان بیماری کرونا گواه بسیار روشنی بر عملکرد موفق جامعه 

پرستاری و پزشکی کشور است.

شــرق: به نظر می رسد چالش های مجلس دهم با شورای نگهبان تا آخرین 
روزها ادامه دارد. این بار طرح دوفوریتی الحاق یک تبصره به قانون انتخابات، 
سخنگوی شــورای نگهبان را به واکنش واداشته اســت. این در حالی است  
که فقط فوریت طرح یادشــده در مجلس تصویب شده و کلیات آن در اولین 
جلسه علنی هفته پیش رو بررسی خواهد شد. به گفته شهاب الدین بی مقدار، 
عضو کمیسیون شــوراها و امور داخلی، این طرح امروز نیز در این کمیسیون 
بررسی می شود. اما سخنگوی شورای نگهبان پیش از همه اینها به استقبال 
طرح مجلس رفته اســت. او در متنی انتقادی در صفحه شــخصی  خود در 
فضای مجازی نوشــته: «وسط بحران کرونا چه چیز واجب تر از اصلاح قانون 
انتخابــات؟!». طرح اخیر مجلس قرار اســت با الحاق یــک تبصره، امکان 
تظلم خواهی و پیگیری قضائی گزارش ها و اتهام های کذب بعد از انتخابات را 
مهیا کند؛ طرحی که فوریت آن با رأی بالایی در مجلس تصویب شد و همین 

هم بود که نمایندگان یادداشت کدخدایی را بی پاسخ نگذاشتند.
 مطهری: یادداشتی حاکی از «عذاب وجدان» 

علی مطهــری در توییتی خطاب بــه کدخدایی نوشــته: «واکنش آقای 
کدخدایی به طرح دوفوریتی مجلس برای اصلاح قانون انتخابات قابل تأمل 
است. ظاهراً ایشان مایل است شورای نگهبان مطلق العنان باقی بماند. اصرار 

پی درپی وی بر این که کار شــورا درست بوده، حاکی از عذاب وجدان ایشان از 
برخی ردصلاحیت های بی حساب است که امری مبارک است». اما سخنگوی 
شورای نگهبان چه گفته. او در یادداشت خود نوشته: «اول خیال کردم وظیفه 
ناتمــام مجلس یعنی اصــلاح قانون انتخابات و اجرای سیاســت های کلی 
انتخابات موضوع دوفوریتی است! اما زهی خیال باطل! احقاق حق آن دسته 
از نمایندگانی که علیه آنها مثلًا گزارش خلاف واقع داده شده است! موضوعی 
حیاتی و ضروری برای کشور آن هم در این وانفسای کرونایی! آن قدر مهم که 
ســایر مصوبات مورد نیاز کشور به تأخیر افتد و حقوق ازدست رفته احتمالی 
آن ۷۵ نفر نماینده که از اوجب واجبات شــناخته شــده اولویت یابد و البته 
که فی التاخیر آفات؟» او در بخش دیگری از یادداشــت خود نوشــته: «ما در 
شورای نگهبان البته موافق هستیم که هر کس ادعای کذبی به نمایندگان و 
غیرنمایندگان وارد کرد باید در محاکم پاســخ گو باشد، هم قانون داریم و هم 
می توان دوبــاره بر آن تأکید کرد، اما از آن طــرف طراحان این طرح هم قول 
دهند وقتی مطالب برایشــان روشن شــد و دلایل آن هم نه در یک که بعضا 
در چند جلسه توضیح داده شــده از توسل به این مقام و آن مقام خودداری 
کرده و از حاشیه ســازی پرهیز کنند. خودتان به مردم حوزه انتخابیه بفرمایید 
که دلایل چه بوده است! شاید بهتر باشد یک بند دیگر به این دوفوریتی اضافه 

شــود که هر نماینده بعد از استماع دلایل ردصلاحیت خود موظف باشد در 
یک میتینگ انتخاباتی آنها را بیان و یا در رسانه ها منتشر نماید؟!»

 بی مقدار: شورای نگهبان هرچه  را باب میل خود نباشد رد می کند
شهاب الدین بی مقدار، نماینده تبریز، درباره یادداشت کدخدایی می گوید: 
«فکر می کنم آقای مطهری به نکته درســتی اشــاره کردند. اما سؤال من از 
آقای کدخدایی این اســت که مگر نمایندگان دلایــل ردصلاحیت خود را در 
انتخابات مجلس یازدهم منتشــر نکردنــد؟»  او به علی مطهری و غلامرضا 
حیــدری، نمایندگان تهران، اشــاره می کند که بعــد از ردصلاحیت روایتی از 
دلایــل ردصلاحیت خود را در رســانه ها مطرح کردند. بــی  مقدار می گوید: 
«متأســفانه شــورای نگهبان هر چیزی را که باب میل خود نباشد رد خواهد 
کــرد. اما این موضوع نباید بر وظیفه ما در مجلــس تأثیر بگذارد». حال باید 
دید که نمایندگان در جلســه پیش رو به کلیت ایــن طرح رأی خواهند داد یا 
نه. محسن کوهکن، نماینده ولایی، در توضیح این تبصره گفته: «در این طرح 
می خواهیم کســی که از محل گزارش متضرر شــده است بتواند به محکمه 
صالحه اقامه دعوا کند، محکمه صالحه گزارش را بررســی کند، اگر گزارش 
کذب بود، گزارش دهنده؛ چه مأمور دولت باشــد یا غیرمأمور دولت برای وی 

مجازات تعیین کنیم».

 مأموریت ویژه رئیسی به سازمان بازرسی در دیدار با اعضای شورای عالی نظام پرستاری:
عدالت نباید تحت الشعاع منافع قرار گیرد

 کشمکش اصولگرایان بر سر صندلي بهارستان

یک احمدي نژادي نامزد ریاست مجلس شد
عباسي: افرادي در بیرون مجلس بنا دارند تعیین کننده تصمیم های درون مجلس باشند

مجادله توییترى سخنگو  با نمایندگان
کدخدایی در  یادداشتی به طرح دوفوریتی مجلس درباره انتخابات انتقاد کرد

نام نماینده
احمدي بیغش، محمود

جلال زاده، وحید
حاجی بابایی، حمیدرضا
حسینی، شمس الدین 
خاتمی، سیدمسعود

سعادتی، مهدي
شهبازي، علیرضا

عباس زاده مشکینی، محمود
عباسی، فریدون

احمد بیگى،علیرضا
عنابستانی، علی اصغر

مصري،  عبدالرضا
نیکزاد، علی

عباسی، اسداالله

سمت در دولت احمدي نژاد
استاندار خراسان شمالی در دولت دهم
استاندار دولت دهم در آذربایجان غربی

وزیر آموزش و پرورش دولت دهم
وزیر اقتصاد دولت هاي نهم و دهم

رئیس هلال احمر در دولت نهم
استاندار گیلان در دولت دهم

استاندار کردستان در دولت دهم
استاندار ایلام در دولت دهم

رئیس سازمان انرژي اتمی در دولت دهم
استاندار آذربایجان شرقی در دولت هاي نهم و دهم

فرماندار سبزوار در دولت نهم و استاندار چهارمحال و بختیاري در دولت دهم
وزیر رفاه دولت نهم

استاندار اردبیل در دولت نهم و وزیر راه و شهرسازي دولت دهم
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در دولت دهم

حوزه انتخابیه
شازند
ارومیه
همدان

رامسر، تنکابن، عباس آباد، متل قو و کلارآباد
گلپایگان و خوانسار

بابل
نهاوند

مشکین شهر
کازرون و کوه چنار

تبریز، آذرشهر و اسکو
سبزوار

کرمانشاه
اردبیل، نیر، نمین و سرعین

رودسر و املش

نمایندگاني که از دولت احمدي نژاد برخاسته اند


